
Oświadczenie złożone 

przez senatora Przemysława Termińskiego 

na 13. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 marca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Rządowy program „Mieszkanie dla Młodych”, umożliwiający dopłatę do kredytu hipotecznego, został 

uruchomiony w styczniu 2014 r. i potrwa do końca 2018 r. Wg danych ta forma wsparcia młodych ludzi 

chcących zakupić mieszkanie cieszy się bardzo dużą popularnością, zwłaszcza że od września zeszłego roku 

włączono do programu możliwość dopłaty do mieszkań z rynku wtórnego. 

Skala zainteresowania programem oraz liczba zarejestrowanych umów kredytowych hipotecznych są tak 

duże, że specjaliści obawiają się o pozostałą w puli kwotę środków finansowych. Wg wstępnych analiz na 

przełomie marca i kwietnia br. może zabraknąć pieniędzy z tegorocznej puli programu. Kredytobiorcy, którzy 

rejestrowali swoje wnioski w ostatnich miesiącach 2015 r., zarezerwowali już prawie 371 milionów zł z 

dostępnych 730 milionów zł. 

Z informacji prasowych wynika, że z powodu topniejących środków jeden z banków wstrzymał już 

przyjmowanie wniosków o dopłatę. 

Biorąc pod uwagę znaczenie programu „Mieszkanie dla Młodych”, proszę Pana Ministra o informację, 

czy resort prowadzi bieżący nadzór nad środkami przeznaczonymi do dyspozycji aplikujących w ramach 

programu „MdM”. 

Czy Pan Minister bierze pod uwagę możliwość dokapitalizowania programu w przypadku utrzymania się 

liczby chętnych składających wnioski o wsparcie na zakup mieszkania lub wzrostu ich zainteresowania? 

Z wyrazami szacunku 

Przemysław Termiński 

 
 


